
Protokół VIII Posiedzenia

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum

Uniwersytetu Zielonogórskiego

- kadencji 2022/2023–

23.10.2024r., Godzina 20:00 

Online

Otworzenie obrad
Obrady  otworzył  Przewodniczący  III  kadencji  Wydziałowej  Rady  Studentów  Collegium 

Medicum - Jacek Stelmaszczyk. W posiedzeniu wzięło udział 7 z 9 uprawnionych członków:

1. Jacek Stelmaszczyk

2. Justyna Hallala

3. Anna Nicałek

4. Izabella Cholewińska

5. Jan Nicikowski

6. Arkadiusz Gwara

7. Natalia Torz

Osoba kontaktowa
Imię i nazwisko: Jacek Stelmaszczyk
E-mail: ste7maszczyk.jacek@gmail.com
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1) Przywitanie.

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił 

plan posiedzenia.

Plan Posiedzenia
1) Przywitanie.
2) Przyjęcie planu posiedzenia.
3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia.
4) Głosowanie  ws.  opinii  dot.  z-ców  dyrektorów  ds.  kształcenia  Instytutu  Nauk  o 

Zdrowiu oraz Instytutu Nauk Medycznych.
5) Zakładka Rady Medyków na stronie CM.
6) White Coat Party.
7) Sprawa komisji w obrębie Rady.
8) Zbiór informacji o SKN-ach w obrębie CM.
9) Aktualna sytuacja w sprawie powołania STN.
10) Prawa i Obowiązki Studenta.
11) III Studenckie Laury Medyka.
12) Wolne wnioski.
13) Ustalenie terminu kolejnego spotkania.
14) Zakończenie obrad.

2) Przyjęcie planu posiedzenia (20:06).

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano:   
7 głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się.

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu VIII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 
2022/2023
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty.

Rozpoczęcie Posiedzenia o 20:06

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z VII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023.
Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z VII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 
2022/2023
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Sprawozdanie z VII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

zostało przyjęte.
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4) Głosowanie ws. opinii dot. z-ców dyrektorów ds. kształcenia Instytutu Nauk o 
Zdrowiu oraz Instytutu Nauk Medycznych.
a. Głosowanie nad opiniowaniem prodziekanów odbyło się pomiędzy 20:07, a 20:09. 
Głosowanie tajne odbyło się za pomocą systemu anonimowych ankiet wykorzystujących 
platformę „formularze google”.

Głosowanie tajne nr 1: Opiniowanie kandydatury dr hab. n. med. Krzysztofa Chmielowca 
na zastępcę dyrektora ds. kształcenia Instytutu Nauk o Zdrowiu Collegium Medicum 
Uniwersytetu Zielonogórskiego.
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Rada pozytywnie zaopiniowała kandydaturę.

Głosowanie tajne nr 2: Opiniowanie kandydatury dr n. med. Jana Budzianowskiego na 
zastępcę dyrektora ds. kształcenia Instytutu Nauk Medycznych Collegium Medicum 
Uniwersytetu Zielonogórskiego.
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Rada pozytywnie zaopiniowała kandydaturę.

5) Zakładka Rady Medyków na stronie CM.
a. Jacek Stelmaszczyk przygotował materiał dla Pani Angeli Piasty dotyczący odnośników 

do Aktualności na naszej stronie. 
b. Natalia Torz przedstawiła aktualne ustalenia w tej sprawie z administratorem strony- m.in. 

zapytała o miejsce zakładki na głównym pasku. Dodatkowo przekazała, że 
prawdopodobnie wszystko będzie gotowe w przyszłym tygodniu; nasza część strony musi 
pasować do szablonu głównych zakładek ustalonego przez Centrum Komputerowe. Jacek 
zwróci się do doktora Kudlińskiego z prośbą, żebyśmy nie zostali umieszczeni w zakładce 
Studenci- pogorszy to widoczność oraz dostęp do naszej strony.

6) White Coat Party.
a. Przewodniczący Rady Medyków omówił zaplanowane atrakcje w trakcie imprezy. 

Zapytał zebranych o opinię oraz dodatkowe pomysły na atrakcje- nikt nie zgłosił 
pomysłów. Poprosił o zgłoszenie się chętnych do rozwieszenia plakatów- w budynkach O, 
dziekanacie, A-2 oraz A-29. Natalia Torz zgłosiła się do pomocy. Jacek Stelmaszczyk 
odniósł się również do dekoracji- miały zostać przekazane z klubu Wyspa, ale z powodu 
remontu nie można wejść do budynku do 20 listopada. Ze względu na napięty budżet nie 
ma obecnie wolnych środków na dekoracje.

7) Sprawa komisji w obrębie Rady.
a. Jacek Stelmaszczyk przedstawił wyniki naboru do komisji: zgłosiły się 3 osoby do 

komisji- każda do innej. Przewodniczący zaproponował, żeby połączyć kandydatów w 
ramach komisji ds. rozwoju i nauki- dzięki temu mogłyby zostać przydzielone im zadania. 
Zapytał Jana Nicikowskiego, czy zgodzi się zostać pełnomocnikiem tej komisji. Jan 
Nicikowski wyraził zgodę. Justyna Hallala również wyraziła chęć działania w obrębie tej 
komisji. 

b. Przewodniczący skontaktuje się jeszcze z innymi osobami, które kiedyś wyrażały chęć 
dołączenia do Rady z zapytaniem, czy chcą dołączyć i sprawdzić się w ramach komisji 
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ds. rozwoju i nauki. Zapytał o opinię pozostałych członów WRS- reszta uczestników 
spotkania zgodziła się z przedstawionym pomysłem.

8) Zbiór informacji o SKN-ach w obrębie CM.
a. Jacek Stelmaszczyk poprosił Jana Nicikowskiego, o omówienie aktualnej sytuacji. Jan 

Nicikowski przekazał następujące informacje- do tej pory zgłosiło się 20 SKN-ów. 
Wszystkie koła uzupełniły informacje kontaktowe- opiekuna oraz przewodniczącego. 
Największy problem pojawił się z informacją dotyczącą publikacji poszczególnych kół. 
Zaproponował zebranie listy publikacji z poziomu opiekunów koła zamiast 
przewodniczących, dzięki czemu łatwiej będzie określić afiliacje poszczególnych osób. 
Zaznaczył, że warto uzyskać poprzednią listę (tworzoną głównie przez prof. Gibas-
Dorną), by uniknąć dublowania publikacji. Zwrócił uwagę na fakt, że część studentów nie 
chce się afiliować z poziomu UZ- warto skontaktować się z dr Defortem lub prof. 
Zaniewem, żeby przygotować stanowisko w tej sprawie. Ministerstwo Nauki raz w roku 
robi zestawienie prac, które są wliczane do slotów publikacyjnych. Dzięki temu powstaje 
pozycjonowanie danych Instytutów na podstawie kategorii A, A+ - to z kolei wpływa na 
możliwość doktoryzowania. Dzięki temu studenci mają dodatkowe punkty do stażu, 
rezydentury oraz możliwość rozwoju kariery naukowo-badawczej. Publikacje niebędące 
na liście ministerialnej nie uzyskują pkt. Jacek Stelmaszczyk zaproponował takie 
spotkanie online w ramach komisji programowej. Jan Nicikowski przystał na to i 
stwierdził, że warto jak najszybciej je zorganizować. 

b. Przewodniczący Rady Medyków zgłosił pismo do Pani kierownik DSS Katarzyny Litwin 
z prośbą o przekazanie zebranych działalnościach naukowych kół z CM. Otrzymał 
odpowiedź, że obecnie nie ma szans ze względu działalność DSS ukierunkowaną na 
stypendia- nie ma fizycznie możliwości, żeby kogoś do tego zadania oddelegować. 
Najszybciej można będzie uzyskać te informacje po nowym roku. Jacek Stelmaszczyk 
otrzyma jeszcze odpowiedź z DSS na piśmie. 

c. Justyna Hallala przedstawiła, że mimo naszych starań nie wszystkie koła wiedziały o 
zbieranych informacjach do listy. W związku z tym zgłosiła się z prośbą do dr Deforta, o 
wysłanie maila do Pani Koruby z prośbą o wysłanie linka przez system Pracnet, który jest 
bardziej oficjalnym kanałem komunikacji. Kolejne oficjalne ankiety powinny być 
wysyłane listą mailingową naszego wydziału. 

9) Aktualna sytuacja w sprawie powołania STN.
a. Przewodniczący poprosił Justynę Hallalę o opisanie ogólnego zarysu aktualnych działań 

związanych z  regulaminem.  Justyna  Hallala  odpowiedziała,  że  regulamin  musi  zostać 
zatwierdzony przez kworum Rady Medyków, żeby można było go wysłać do konsultacji 
władz dziekańskich. Poprosiła resztę członków WRS o ponowne przeczytanie dokumentu 
i zgłoszenie uwag. Dr Defort zgłosił już swoje komentarze.

b. Jan Nicikowski poruszył temat zaproponowanych składek. Wynika to z faktu, że sprawa 
budżetu jest pewnego rodzaju problemem. Składki są swego rodzajem rozwiązaniem- 
byłyby zbierane na wydzielone konto z ramienia UZ, dzięki czemu istniałaby możliwość 
łatwiejszego załatwiania bieżących drobnych kwestii związanych z działalnością STN-u i 
wspieraniem SKN-ów. Również poprosił o przekazanie przemyśleń związanych z tą 
kwestią. Jacek Stelmaszczyk poprosił wszystkich, żeby do jutra jeszcze raz zapoznali się z 
regulaminem i przekazali swoje uwagi oraz ustosunkowali się do kwestii składek. 
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Przewodniczący zaproponował głosowanie nad regulaminem w najbliższy piątek. 

10)  Prawa i Obowiązki Studenta.
a. Natalia Torz oraz Anna Nicałek podsumowały przygotowania do wydarzenia. Nie udało 

się  uzyskać  gadżetów  dla  każdego  uczestnika,  ale  dzięki  współpracy  z  Parlamentem 
Studenckim udało  się  przygotować  nagrody  do  rozdania  w  konkursie  sprawdzającym 
nowo zdobyte informacje. Starości wszystkich kierunków I roku zostali poinformowani o 
Szkoleniu oraz poproszeni o przekazanie tej informacji wśród studentów swojego roku. 

11) Studenckie Laury Medyka.
a. Jacek Stelmaszczyk rozmawiał z Michałem Dąbrowskim oraz zapytał Izabellę 

Cholewińską o pomoc w organizacji tej inicjatywy- przygotowanie postów, podobny 
zakres działań jak w ubiegłym roku; ankiety oraz terminy wydarzenia zostaną im 
przekazane. Oczywiście zachęca do tworzenia nowych pomysłów. Izabella zgodziła się 
pomóc. Wstępny termin na przeprowadzenie akcji to listopad.

12) Wolne wnioski.
a. Justyna  Hallala  zapytała  o  termin  wyborów  do  samorządu  studenckiego.  Jacek 

Stelmaszczyk odpowiedział, że skontaktuje się z w tej sprawie z przewodniczącym PS.
b. Jacek Stelmaszczyk przekazał, że rozmawiał z dr. Kudlińskim i wstępnie w przyszłym 

tygodniu odbędzie się spotkanie Pana Prodziekana ze starostami oraz Radą Medyków, 
podczas którego zostaną podsumowane działania, które udało się zrealizować oraz to, co 
pozostało  do  zrobienia,  a  także  jak  zaplanować  najbliższy  czas  na  ich  wykonanie. 
W związku ze zbliżającymi się świętami możliwa jest hybrydowa forma spotkania. 

13) Ustalenie terminu kolejnego spotkania.
a. Jacek Stelmaszczyk zwrócił uwagę, że w październiku odbyły się 2 posiedzenia Rady- jest 

to związane z ilością spraw i tematów do poruszenia na forum oraz zintensyfikowaną 
działalnością WRS CM UZ. Wstępny termin kolejnego spotkania to listopad, najlepiej w 
formie stacjonarnej. Termin spotkania zostanie podyktowany bieżącymi potrzebami.

Nie zgłoszono więcej wniosków. 

Obrady zakończyły się o godzinie 21:07

Protokół sporządziła Anna Nicałek.
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